
Inspreken Commissie Ruimte 18 april 2017 

Betreft agendapunt 13: Gebiedsvisie Sint Maartenszee 

Voorzitter, geachte leden van de commissie Ruimte van de gemeente Schagen. 

Als secretaris van de Ondernemers Federatie Schagen, sector Recreatie en Toerisme, de Stichting 

Toerisme Sint Maartenszee en namens InterParken Overleg Belkmerweg richt ik mij tot u. 

Mijn ouders waren in 1950 een van de grondleggers van het toerisme in Sint Maartenszee –              

we noemden ze toen badgasten. Als bewijs laat ik u een schilderij uit 1952 zien met de eerste aanzet 

tot toerisme. Alles op dit schilderij is inmiddels gesloopt/vervangen op de schoorsteen van de 

melkfabriek De Eensgezindheid na. 

Het toerisme in Sint Maartenszee loopt tegen enkele problemen aan:       

-Achterstallig onderhoud                                                                                                                            

* verloedering van Hotel Sint Maartenszee en terrein van 4 Ha                                                      

* duingebied behoeft opknapbeurt uitkijkpunten, schelpenpaden, vlonderpad                           

* bungalowparken zijn verouderd; blijkens de Gemeenteberichten worden 

regelmatig bungalows opgeknapt, vergroot en vervangen. Eigenaren doen wel iets!!! 

(uit goed begrepen eigenbelang).                                                                                                            

- Verkeersveiligheid                                                                                                                           

* gevaarlijke situatie bij oversteken kruispunt Belkmerweg/Zeeweg en bij rotonde 

aan Westerduinweg voor fietsers en voetgangers                                                                              

* het voetpad ten noorden van de Zeeweg is te smal voor 4000 toeristen die naar het 

strand willen, omleggen naar de zuidzijde is veiliger geeft bovendien een impuls aan 

winkeltjes aan de Promenade                                                                                                                   

-Problemen met de kernreactor                                                                                                          

de negatieve publiciteit rond het stilleggen van reactor wegens veiligheidsproblemen 

en de lekkende vaten met radioactief afval in de pluggenloods, waar we nog 

minstens 10 jaar mee opgezadeld zitten, doen onze toeristische sector geen goed       

(zie e-mail van Frank Mosch – villapark Anzelhoef met afzegging wegens reactor)          

-Schietproeven van Defensie       (wordt besproken door onze voorzitter Kees de Wit)                                                                                                                                                                           

-Beeldvorming                                                                                                                              

in het politieke veld heeft men het volgende beeld van Sint Maartenszee:               

daar maken ze alleen maar ruzie…… echter de oude garde wordt afgelost!!                         

Bij de inwoners heerst apathie en lethargie: we betalen alleen maar voor 1400 

bungalows een heleboel toeristenbelasting, maar hier gebeurt NIETS!                        

De 6e wethouder buigt zich  al over het hoofdpijndossier Sint Maartenszee                  

(twee in gemeente Zijpe en nu al vier in gemeente Schagen). 

Over de sessies op initiatief van wethouder Van Dijk in strandpaviljoen Zuid was veel 

enthousiasme en een grote opkomst- ook van criticasters. Een aantal leden van deze 

commissie was er getuige van; ook van de aardedonkere weg naar het strand…. 

Houd dit vuur brandend en laat enthousiasme niet wegebben!!! 

 



  Wat verwachten we van de gemeentepolitiek op korte termijn: 

Regelmatig informatie over de stand van zaken (Ludwig-4 Ha en Poland Hotel Sint Maartenszee) 

Verlichting naar het strand richting paviljoen Zuid 

Uitkijkposten realiseren –opknappen bij de rotonde en nieuw punt halverwege paviljoen Noord         

Het prachtige panoramaduin in Petten en het nieuwe uitkijkpunt in Callantsoog zijn een goed 

uitgangspunt. We verwachten dezelfde kwaliteit als in Callantsoog. 

Schelpenpaden opknappen (bij Camping Sint Maartenszee is goed werk verricht –nu rest nog) 

Op zonnecellen aangedreven treintje naar het strand met ondersteuning van ECN en OFS.           

Vanuit mijn achterban vernam ik op de verkiezingsdag dat ECN er klaar voor was, waar blijft de 

gemeente?  De volgende dag gebeld met de gemeente (wethouder Van Dijk en projectleider Eef 

Franke- niet aanwezig, u wordt teruggebeld!)  Ik wacht nu 5 weken….. 

Vlonderpad door natte vallei – er ligt al een jaar een offerte….. 

Wat verwachten we van de gemeentepolitiek op langere termijn: 

Voetpad langs de Zeeweg naar zuidzijde verplaatsen (vergt nodige procedures) 

Camouflageduin langs Strandweg. In de zomer van 2016 zijn er in Petten twee “burenoverleggen” 

met Pallas-organisatie geweest over landschappelijke inpassing van Pallas reactor met duinpartijen.  

Pallas is er klaar voor – gemeente stap er in! 

Tot slot nog een grote wens, die al jaren leeft bij velen: 

een fietspad van Sint Maartenszee naar Callantsoog langs de kust- een ontbrekende schakel.          

Dan kun je van Camperduin naar Den Helder langs de kust fietsen. 

Dank voor uw aandacht! 

Dr Pieter Houdewind, Belkmerweg 74   1753 GD Sint Maartenszee   

Tel. 0224-562478 of 06 42490615 of e-mail p.houdewind@wolmail.nl 

 

 

  

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


